

EU-Konformitätserklärung / *EU-Declaration of Conformity DoC*

Wir/ We

ESGE AG (Ltd.)
Hauptstrasse 21
CH-9517 Mettlen

erklären, dass die Konformitätserklärung unter unserer alleinigen Verantwortung ausgestellt wird und zu den folgenden Produkten gehört:

declare, that the DoC is issued under our sole responsibility and belongs to the following products:

Mixer/Stabmixer/ <i>Blender</i> :	EO	120W, 140W, 150W, 160W, 180W, 200W
	G, GE, Gastro	150W, 200W, 250W, 350W
	M	120W, 140W, 150W, 160W, 180W, 200W, 250W, 350W
	cordless	cordless, cordless PLUS, cordless PRO, battery charger Lc 22
Zubehör/ <i>Accessories</i> :	Hacker	<i>Grinder</i>
	Processor	<i>Processor</i>
	Zauberette	<i>SliceSy</i>
	Küchen-Helfer	<i>Kitchen-gadgets</i>
Fabrikationsmarke / <i>Trade mark</i> :		bamix of Switzerland / ESGE Zauberstab

Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung erfüllt die einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Union, je nach eingesetzten Komponenten:

The object of the declaration described above is in conformity with the relevant Union harmonisation legislation, depending on the components used:

2014/30/EU Richtlinie des Europäischen Parlamentes und des Rates vom 26. Februar 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit; Amtsblatt der EU L96, 29/03/2014, S. 79-106

2014/30/EU Directive of the European Parliament and of the Council of 26 February 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility; Official Journal of the EU L96, 29/03/2014, p. 79-106

2014/35/EU Richtlinie des Europäischen Parlamentes und des Rates vom 26. Februar 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung elektrischer Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen auf dem Markt; Amtsblatt der EU L96, 29/03/2014, S. 357-374

2014/35/EU Directive of the European Parliament and of the Council of 26 February 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of electrical equipment designed for use within certain voltage limits; Official Journal of the EU L96, 29/03/2014, p. 357-374

2011/65/EU Richtlinie des Europäischen Parlamentes und des Rates vom 08. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten; Amtsblatt der EU L174, 01/07/2011, S. 88-110

2011/65/EU Directive of the European Parliament and of the Council of 08 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment; Official Journal of the EU L174, 01/07/2011, p. 88-110

2009/125/EU Richtlinie des Europäischen Parlamentes und des Rates vom 21. Oktober 2009 zur Schaffung eines Rahmens für die Festlegung von Anforderungen an die umweltgerechte Gestaltung energieverbrauchsrelevanter Produkte; Amtsblatt der EU L285, S. 10-35

In Verbindung mit:

Verordnung EG 1275/2008 DER KOMMISSION vom 17. Dezember 2008 zur Durchführung der Richtlinie 2005/32/EG des Europäischen Parlamentes und des Rates im Hinblick auf die Festlegung von Ökodesign-Anforderungen an den Stromverbrauch elektrischer und elektronischer Haushalts- und Bürogeräte im Bereitschafts- und im Aus-Zustand

2009/125/EU Directive of the European Parliament and of the Council of 21 October 2009 establishing a framework for the setting of ecodesign requirements for energy-related products; Official Journal of the EU L285, p. 10-35

Combined with:

Commission Regulation EC 1275/2008 COMMISSION REGULATION (EC) No 1275/2008 of 17 December 2008 implementing Directive 2005/32/EC of the European Parliament and of the Council with regard to ecodesign requirements for standby and off mode electric power consumption of electrical and electronic household and office equipment

Verordnung EG 1935/2004 des Europäischen Parlamentes und des Rates vom 27. Oktober 2004 über Materialien und Gegenstände, die dazu bestimmt sind, mit Lebensmitteln in Berührung zu kommen und zur Aufhebung der Richtlinien 80/590/EWG und 89/109/EWG; Artikel 3, bzw. §31 Abs. 1 LFGB

Regulation EC No 1935/2004 of the European Parliament and of the Council of 27 October 2004 on materials and articles intended to come into contact with food and repealing Directives 80/590/EEC and 89/109/EEC ; article 3, respectively §31 Abs. 1 LFGB

Verordnung EU 10/2011 der Kommission vom 14. Januar 2011 über Materialien und Gegenstände aus Kunststoff, die dazu bestimmt sind, mit Lebensmitteln in Berührung zu kommen; Artikel 12

Commission Regulation EU 10/2011 of 14 January 2011 on plastic materials and articles intended to come into contact with food ; article 12

Die folgenden harmonisierten Normen und technischen Spezifikationen wurden angewendet:

The following harmonised standards and technical specifications have been applied:

IEC 60335-2-14:2016
IEC 60335-2-14:2016/AMD1:2019
IEC 60335-1:2010
IEC 60335-1:2010/AMD1:2013
IEC 60335-1:2010/AMD2:2016

EN 62233:2008
EN 50564:2011
EN 55014-1:2018
EN 55014-2:2016
EN 61000-3-2:2018
EN 61000-3-3:2013+A1:2017
EN IEC 63000:2019

cordless :

EN 61000-3-2:2014
EN 61000-3-3:2013
EN 55014-1:2017/A11:2020
EN 55014-2:1997/A1:2001/A2:2008 Kat.2

IEC 60335-2-14:2016/AMD1:2019
IEC 60335-2-14:2016
IEC 60335-1:2010
IEC 60335-1:2010/AMD1:2013
IEC 60335-1:2010/AMD2:2016
IEC 60335-2-29:2016
IEC 60335-2-29:2016/AMD1:2019

IEC 62133-2:2017
UN Manual of Tests and Criteria, PART III, Sub-Section 38.3 Rev.7

Unterzeichnet für und im Namen von:
Signed for and on behalf of:

ESGE AG (Ltd.)
Mettlen, 17. April 2023

Marcel Buff, COO



Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Richtlinien, ist jedoch keine Beschaffenheits- oder Haltbarkeitsgarantie.

This declaration certifies the compliance with the indicated directives but not imply any warranty for properties.

Die Sicherheitshinweise der mitgelieferten Produktdokumentation sind zu beachten.

The safety instructions of the accompanying product documentation shall be observed.

